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Dorpsraad	Neerijse	

 
 

Verslag	vergadering	17	juni	2015	
 

De AV van de Dorpsraad Neerijse heeft plaats gevonden op woensdag 17/06/2015 om 20.25u in de Raté i.p.v. 
de oude pastorie te Neerijse. 

  

Agenda:	
1/ Goedkeuring verslag  18 maart 2015 
2/ Financieel overzicht 
3/ Nabespreking ‘Neires Kermes’ 2015 
4/ Evaluatie Zwerfvuilactie 
5/ Vraag van inwoner  
6/ BBQ Dorpsraad 
7/ Voorbereiding verkiezingen Dorpsraad Neerijse 
8/ Varia 

  

Aanwezig:	
Patrick Platton  (voorzitter), Dirk Aerts, Koen Derom, Mark Arnalsteen, Guido Wyseure  (verslag), Bram Craps, 
Bruno Keyngnaert, Peter Hellemans. 

Verontschuldigd:	
Carina Vercammer Jean‐Pierre De Groodt, William Blomme. 
 

 De AV feliciteert Koen met de geboorte van hun eerste kindje. 

1/	Goedkeuring	verslag	18	maart	2015	
Het verslag van deze vergadering wordt goedgekeurd. 

2/	Financieel	overzicht	
De voorzitter geeft een overzicht van de zicht‐ en spaarrekening. De balans van Neires Kermes is positief. 
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3/	Nabespreking	‘Neires	Kermes’	2015	
De driedaagse: vrijdag quiz, zaterdag muzikale avond en zondag om af te sluiten wordt als positief ervaren. De 
detail evaluatie is in een speciale evaluatie vergadering besproken. Nu wordt nagedacht over welke zangers uit 
genodigd zullen worden volgend jaar. 
De  samenwerking met  de  "Es‐feesten" was  postief  en  de  kleine winst wordt  gedeeld.  De  leden  van  deze 
feitelijke  vereniging, die ook  lid  zijn  van dorpsraad  zijn eveneens positief. De  "Es‐feesten"  vereniging  zal de 
samenwerking eveneens evalueren. Omgekeerd vragen de "Es‐feesten" medewerking op posten te bemannen 
tijdens hun mountainbike activiteit deze zomer  

4/	Evaluatie	Zwerfvuilactie	
De zwerfvuil actie had niet zoveel deelnemers maar heeft toch een goede opkuis kunnen uitvoeren. Nadeel van 
de timing was dat het gras vrij hoog was zodat niet alle blikjes en ander zwerfvuil goed zichtbaar waren. In de 
toekomst zou het goed zijn aan te sluiten met de nationale zwerfvuil dag  in maart en zou het niet slecht zijn 
indien de gemeente Huldenberg dit terug organiseert voor de volledige gemeente. 

5/	Vraag	van	inwoner		
Een  inwoner heeft een voorstel om de witte  lijn  in de bocht van de Beekstraat  te verleggen zodat afdraaien  
naar de  Schaveystraat gemakkelijker wordt. Deze bocht/kruispunt wordt door de  vergadering  inderdaad als 
gevaarlijk beschouwd. Bij de bespreking wordt vooral de snelheid in de Beekstraat als een probleem ervaren en 
is niet iedereen het eens dat het herpositioneren van de witte lijn veel zal oplossen. 
Dit verzoek wordt doorgegeven aan de verkeersraad van de gemeente Huldenberg. 

6/	BBQ	Dorpsraad	
Er was een  lange  traditie  van een  jaarlijkse BBQ  van de Kamstraat waar de  laatste  jaren ook de dorpsraad 
welkom was. Door  omstandigheden  is  er minder  animo  vanuit  de  Kamstraat  om deze BBQ  te organizeren. 
Verleden  jaar werd de BBQ niet  ingericht. De  loods  in de Kamstraat 42 kan gebruikt worden als  lokatie. Een 
billijke bijdrage per deelnemer zal gevraagd worden. Voorstel is om dit einde augustus of begin september op 
een zaterdag uit te voeren.  Het voorstel van de gast‐vrouw en –heer is zaterdag 29 augustus 2015. 

7/	Voorbereiding	verkiezingen	Dorpsraad	Neerijse	
De verkiezigingen zijn gepland voor de vergadering van 16 december. Volgens de statuten loopt dan het 
mandaat van 6 jaar af. Het verloop van de verkiezingen wordt voorbereid op de volgende AV. 

8/	Varia	
Jurgen  Joos  dient  zijn  ontslag  in  als  lid  van  de  dorpsraad  omwille  van  professionele  redenen,  wenst  de 
dorpsraad verder veel success en blijft deelname aan Nereis Kermes van een omvangrijke groep garanderen. 
De dorpsraad dankt Jurgen voor zijn inzet en aangename samenwerking. 
 
 
 
Volgende AV's in  de oude pastorie: 

 Woensdag 16 september 2015 (locatie nog te bevestigen) 
 Woensdag 16 december 2015 

 
Einde van de AV om 21h58. 
 
Verslag  Secretaris             Voorzitter 
  Guido Wyseure            Patrick Platton  
 
Verslag goedgekeurd op AV van 16 september 2015 


